
Protokół Nr  4/07
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej

w dniu  8 marca 2007 r.

Obecni wg załączonej listy.
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej

Porządek posiedzenia w załączeniu.

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zapoznanie się z bazą i funkcjonowaniem Gimnazjum Nr 1.
3. Zapoznanie się z bazą i funkcjonowaniem Gimnazjum Nr 2.
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1
Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji –  

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad 2
Komisja  zapoznała  się  z  bazą  i  funkcjonowaniem  Gimnazjum  Nr  1  przy  ul.  

Świdwińskiej 7 w Białogardzie.

Głos w dyskusji zabrali:
J.Harłacz  –  zgłosił  potrzebę  wymiany  nawierzchni  podłogi  w sali  na  parterze,  która  jest  

zbutwiała i ulatniający się fetor jest zdaniem radnego szkodliwy dla uczniów. Ponadto 
Radny uważa, że remont  wymiany podłóg w pozostałych salach lekcyjnych powinien być  
systematycznie kontynuowany.

 Ad 3
Komisja zapoznała się z bazą i funkcjonowaniem Gimnazjum Nr 2 przy ul. Kościelnej  

1 w Białogardzie.

Głos w dyskusji zabrali:
J.Turnik  –  zwrócił  się  z  prośbą o usunięcie  przez  wykonawcę kilku niedociągnięć,  m.in.:  

szpara  przy  oknie,  uszkodzona  wlewka  do  wody,  szyba  do  wymiany,  utrudnienie  w  
otwieraniu okien, gdyż wymaga wspięcia się na odpowiednią wysokość.

Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w przerwie wakacyjnej zostaną usunięte wszystkie usterki. 

Ad 4, 5
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.30 zakończono posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: M.Z.

Przewodniczący  Komisji
       

              Janusz Turnik


